

7 天 6 晚 日本 秋の邂逅

(JPPA7)

大通旅游 温馨呈献:

- ✓ **小原四季樱**在春季和秋季都开花。是日本唯一可以同时欣赏妖冶的**红叶**和娇美**樱花**的地方。
- ✓ **香岚溪**-为名遍全国的**红叶**观赏地，每到 11 月，约 4000 株枫树逐渐变红，渲染出一片**红叶**绝景。
- ✓ 您可以在大阪享受自由的时间游玩**环球影城**
- ✓ 法国印象派画家**莫奈**油画作品《睡莲》中的现实场景-**莫奈池**

当地特色餐:

6 早餐, 4 午餐, 2 晚餐

酒店怀石料理或自助餐, 日式套餐, 日式涮涮锅, 日式天妇罗套餐等

住宿:

- ✓ **大阪** - 住宿 4 晚
- ✓ **滋贺/岐阜** - 住宿 1 晚(温泉酒店)
- ✓ **爱知** - 住宿 1 晚



第一天: 新加坡 → 大阪

- 齐聚新加坡樟宜机场, 飞往“日出之国” - 日本, 开始您愉快的假期。抵达后入住酒店。

第二天: 大阪 - 京都 - 滋贺/岐阜

(早/午/晚餐)

- **南禅寺**-日本京都一所佛教寺院, 南禅寺是日本最早的由皇室发愿建造的禅宗寺院, 因此位列京都五山之上, 为日本禅宗最高寺院。这里也是**京都赏枫**必到。
- **永观堂**(禅林寺)是座位于日本京都府京都市左京区的寺院, 乃净土宗西山禅林寺派总本山。本尊是阿弥陀如来、开基者为空海之高徒真

绍。一般通称为永观堂, 乃**京都红叶名所**, 自古即有“红叶的永观堂”之称号。

- **清水寺** - 是京都最古老的寺院, 本堂前悬空的清水舞台是日本国宝级文物, 四周绿树环抱, 春季时樱花烂漫, 是京都的赏樱名所之一, 秋季时红枫飒爽, 又是**赏枫胜地**。

第三天: 滋贺/岐阜 - 爱知

(早/午餐)

- **莫奈池**位于岐阜县美丽的板区山脉, 是一处美得令人叹为观止的自然景观。如水晶般清澈的池水、盛放的睡莲以及五颜六色的锦鲤将莫奈画中的景色带到现实中。因此, 这里被人称作“莫奈池”。如果你在岐阜县的岐阜市或者关市及其周边地区, 那么一定不要错过这里!
- **惠那峡浏览船**-游船将带您绕湖一周, 进行 30 分钟的令人难以置信的观光。欣赏悬崖峭壁被秋叶染得红黄相间。乘坐游船欣赏这片风景, 再加上散布在该地区的神秘形状的岩石, 会特别令人满足,
- **土岐市的奥特莱斯购物中心**-这座现代风格的购物中心内有国际品牌直销店, 出售名牌折扣商品。

第四天: 爱知 - 大阪

(早/午/晚餐)

- **小原四季樱****四季樱**在春季和秋季都开花。丰田市的小原地区有约 10,000 株四季樱, 是日本唯一, 一个可以同时欣赏妖冶的**红叶**和娇美**樱花**的地方。
- **香岚溪**-为名遍全国的**红叶**观赏地, 每到 11 月, 约 4000 株枫树逐渐变红, 渲染出一片**红叶**绝景。

第五天: 大阪 - 神户 - 大阪

(早/午餐)

- **神户布引香草园** - 优雅的乘坐“空中漫步”索道, 俯视神户, 尽收眼底的四季色彩以及大阪湾的全景。(可以欣赏到**大波斯菊**和**枫叶**)
- **兵库县神户市滩区清酒厂试饮**
- **神户中华街** - 名为“南京町”, 是指在一条街上的店铺主要以中国的传统店面为主的街道, 是日本神户唐人街。
- **美利坚公园**是位于日本兵库县神户市中央区神户港的一座公园。公园建设于 1987 年, 修筑在美利坚码头和神户港塔之间的填海地上。神户海洋博物馆等神户的地标等也位于这里。

第六天: 大阪

(早餐)

- **大阪自由活动**。
- 您可以**自费**参加大阪**环球影城**一日游。

第七天：大阪 → 新加坡

(早餐)

- 自由活动。送往机场, 乘搭国际航班返回新加坡。感谢您选择大通旅游!

备注：

- 1.行程若遇到当地的宗教活动、节日庆典或其他无法预知的事件，以及自然气候等原因而无法安排。将找其他景点替代。实际行程顺序也将以当地旅行社最后确定为准。
- 2.准本公司保留因人力无法预见原因而更改游览景点和行程顺序的权利。恕不预先告知。
- 3.行程的中文和英文描述内容若有不同，将以英文版为准。



7D6N Love in Japan

(JPPA7)

Highlights:

- ✓ **Obara Shikizakura Four-Season Cherry Blossom** bloom in both spring and autumn. It is the only place in Japan where you can enjoy the coquettish **red leaves** and delicate cherry blossoms at the same time.
- ✓ **Korankei Gorge** is a place for viewing **red leaves** in the country. Seeing the best autumn colors by the paths along the River.
- ✓ **Free time to enjoy **Universal Studio** in Osaka**
- ✓ The realistic scene in the oil painting "Water Lilies" by the French impressionist painter Claude Monet - **Monet's Pond**

Meals:

6 Breakfasts, 4 Lunches, 2 Dinners

Hotel Kaiseki Dinner set or Buffet, Japanese set lunch, Shabu-Shabu, Tempura

Accommodation:

- ✓ **Osaka** –4 Nights
- ✓ **Shiga/Gifu** - 1 Night (Onsen)
- ✓ **Aichi** - 1 Night



Day 1 : Singapore → Osaka

- Assemble at Singapore Changi Airport. Have a pleasant flight to the land of the Rising Sun – **Japan**.

Day 2 : Osaka – Kyoto – Shiga/Gifu (B/L/D)

- **Nanzenji Temple** - a great gate that holds importance within Japanese Buddhist Temples. Also one of Kyoto's best spots to view the romantic red and orange **autumn leaves** in the fall.
- **Eikando Temple** is belongs to the Jodo sect of Japanese Buddhism. Located north of Nanzenji, Eikando is very famous for its **autumn colors** and the evening illuminations that take place in fall. The temple has a long history, and

- there are a variety of buildings and a pond garden that visitors can explore.
- **Kiyomizu Temple** - One of the famous temples in Kyoto and is known for its **red leaves** during fall.

Day 3 : Shiga/Gifu – Aichi (B/L)

- **Monet's Pond** - See the pond that's nicknamed "Monet's Pond" for its beautiful water lilies, Japanese carp, and crystal-clear turquoise water.
- **Enakyo valley cruise** - It is a river valley. The cliffs blaze red and yellow with autumn leaves. Enjoying this scenery with the added feature of mysteriously shaped rocks dotting the area is particularly fulfilling from a cruise boat, which takes you around the lake for 30 minutes of incredible sightseeing.
- **Toki Premium Outlets** - 180 OUTLET STORES. Surrounded by breathtaking mountains, center location offers beautiful scenic views.

Day 4 : Aichi – Osaka (B/L/D)

- **Obara Shikizakura** - There is only one place in Japan where you can see both the fiery red and **orange autumn leaves** and the soft pink **cherry blossom** at the same time, and that is Aichi Prefecture's Obara! Special cherry trees called Shikizakura bloom twice a year, once in spring, and again just as the autumn leaves are at their best. This creates an incredibly beautiful, fantastic scene.
- **Korankei Gorge** is a place for viewing **red leaves** in the country. Every November, about 4,000 maple trees escape and turn red, rendering a stunning view of red leaves. It is said the region's maple trees were planted by 17th-century monks.

Day 5 : Osaka – Kobe – Osaka (B/L)

- **Nunobiki Herb Garden + Ropeway** - The elegant "walk-in-the-sky" ropeway offers a comfortable 10-minute ride with panoramic views of all of the colors of the seasons while looking down upon Kobe as well as sweeping views of Osaka Bay.(enjoy **cosmos** and **Autumn leaves** viewing)
- **Nada Sake Brewery + Sake Tasting**
- **Kobe Chinatown** is a compact Chinatown in central Kobe and a center of the Chinese community in the Kansai Region.
- **Meriken Park** is a nice waterfront park in Kobe's port area. Built on an outcropping of reclaimed land, the park is covered in grassy lawn and open courtyards dotted with a collection of modern art installations and fountains. It is home to some of the city's more iconic contemporary architecture such as the red Kobe Port Tower and the Kobe Maritime Museum.



TRAVEL 大通旅游

since 1990

Day 6 : Osaka (B)

- Free and Easy in Osaka.
- Optional Tour – Universal Studio Japan

Day 7 : Osaka → Singapore (B)

- After breakfast, free time until transfer to Kansai Airport for our flight back home.

We hope that you have had an enjoyable vacation with CTC travel and we look forward to your next holiday with us.

Remarks:

1. Due to local or religious festivals/unforeseen circumstances and weather conditions, the sequence of itinerary may need to be changed or alternative sites substituted at short notice period.
2. We reserve the right to change/amend of certain activities/itinerary due to unforeseen circumstances with/without prior notice.
3. In the event of discrepancies between English and Chinese itinerary, please refer to English Version.

